
Pan Krzysztof Krasiński: „Proszę o informację dotyczącą decyzji 

podjętych przez Zarząd w sprawie funkcjonowania składowiska odpadów 

w Karczach koło Sokółki. We wrześniu 2015 r. , w imieniu Zarządu 

Województwa, podjęto decyzję o wstrzymaniu eksploatacji składowiska 

nr 2 w Karczach ze względów formalnych. Jednakże Minister 

Środowiska cofnął tę decyzję, a składowisko jest obecnie eksploatowane 

przez nową firmę. Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska ma 

wiele zastrzeżeń co do tego składowiska i nałożył na nie odpowiednie 

kary, jednakże ono funkcjonuje dalej. 

Czy Zarząd planuje dalsze interwencje co do funkcjonowania tego 

składowiska?” 

 

 


